
Protokoll fört vid Höglekardalens samfällighets ordinarie årsmöte 24 april 2022 

 

Årsmötet hölls detta år via Zoom, tjugotvå av samfällighetens fastigheter var representerade.  

 

§1 

Mötet öppnades av samfällighetens ordförande Lars Wivemar som hälsade alla välkomna.  

Ulla Persson stod som administratör för Zoom mötet och kontrollerade vilka fastigheter som 

representerades och av vilken ägare. 

Mötet spelades in. 

 

§2 

Till ordförande för mötet valdes Lars Wivemar 4:74. 

 

§3 

Till sekreterare valdes Ingrid Hillström 4:41. 

 

§4 

Att justera protokollet valdes Håkan Strid 4:26 och Tomas Carlsson 4:33. 

 

§5 

Mötets stadgeenliga utlysande godkändes. 

 

§6 

Verksamhetsberättelsen bordlades på grund av att sista stycket inte godkändes, ordförande 

kommer att skriva ett nytt förslag till verksamhetsberättelse, vilken kommer att mailas ut till 

alla medlemmar varefter den godkännes och lägges till handlingarna.  

 

§7 

Ekonomiska rapporten redovisades. Bokföringsprogrammet från Visma har avslutats och 

härefter kommer en enkel redovisning att redovisas. Inga speciella frågor gällande rapporten 

framkom. 



§8 

Revisionsberättelsen läses upp av en av revisorerna Jan Larsson 4:67. Önskemål från 

revisorerna inför kommande budgetår är att styrelsen upprättar en balansräkning. 

 

§9 

Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2021. 

 

§10 

Ordförande meddelande varför sopkostnaderna slutat på ett underskott på 6506:-, detta 

beror bland annat att sopavgiften ökar för 2021, vilket även kommer att ske 2022. En annan 

orsak är att kostnaden är 200:-/tunna och därav bör sophanteringen förbättras. En ny affisch 

med sophusregler kommer att sättas upp i sophuset. 

 

§11 

Ingen ersättning utgår till styrelse och revisorer enligt beslut från mötet. 

 

§12 

Styrelsens förslag till utgift- och inkomststat godkändes. 

 

§13 

Val av styrelse, styrelsesuppleanter och styrelseordförande godkändes enligt valberedningens 

förslag. 

Valberedningens förslag styrelsen för år 2022; 

I styrelsen kvarstår ytterligare 1 år Monica Sjövall 6:16 och Ingrid Hillström 4:41. 

Styrelseledamöter 2 år: Lars Wivemar 4:74, Linus Linddal 4:71, Birgitta Holm 4:76. 

Ordförande 1 år: Lars Wivemar. 

Styrelsens suppleanter 1 år: Bo Söderholm 4:24, Patrik Berglund 6:15. 

 

§14 

Enligt valberedningens förslag valdes till revisorer för 1 år: Jan Larsson 4:76 och Peter Hoppe 4:13 och 

till revisorssuppleant 1 år: Björn Söderholm 4:24. 

 



§15 

Till valberedning inför 2023 års årsmöte valdes Eva Niklasson 5:2 sammankallande, Mikael Törnvall 6:9 

och Mia Berglund 6:15. 

 

§16 

Övriga frågor: 

Lars Wivemar och Tomas Carlsson redogjorde för Åre Kommuns fortsatta arbete med VA i dalen. 

Troligen kommer inkoppling av nya VA systemet ske under juni-augusti, om det blir etappvis eller om 

alla kopplas på samtidigt är inte känt. Mer information kommer att läggas ut på hemsidan. 

Styrelsen föreslog ett tillägg till §9 i stadgarna: 

-Styrelsen har endast rätt att göra investeringar och teckna avtal upp till en summa av 

100 000:-. Investering och avtal överstigande denna summa skall beslutas på stämma med 

kallelse till alla medlemmar. 

Beslutades att summan skulle läggas på 5 basbelopp och justeras utifrån detta varje år. 

 

§17 

Beslutades att protokoll från årsmötet skall läggas ut på hemsidan och hållas tillgängligt 

genom att även hängas upp i sophuset. 

 

§18 

Ordförande tackade alla som deltagit i mötet och avslutade mötet. 

 

Höglekardalen 24 april 2022 

 

 

Håkan Strid justeringsman   Tomas Carlsson justeringsman 

 

 

 

Lars Wivemar ordförande                                                  Ingrid Hillström sekreterare 

 


